

Phone: 2871 – 8869 kindersmartstart@hotmail.com www.kindersmartstart.com Classroom Time: 8:30 AM – 3:30 PM

Office Hour: 8:00 AM – 5:30 PM

Little Artist

Every month two students from each classroom will have the opportunity to have their artwork display on the staircase. Keep an eye out for your child's artwork! 每個月各班將會選出兩位小小藝術家,並將作品展示於樓梯旁!



Headstart

Michah Krijnen Otoka Nakamura

Nursery Blue

Ansel Lin Henry Wu

Nursery Yellow

Amelie Chou Andrew Tung

Preschool

Yuzuki Nakamura Yu Goto

Kindergarten

Celia Kuo Haruki Kitano

Parent - Teacher Orientation Days

What a fantastic first three weeks of school! The students are settling nicely into their new classroom and with their new teachers. We are so proud of how quickly they are adjusting.



In the month of September, our teachers will be holding a Parent-Teacher Orientation for all of you! It is an awesome opportunity to meet your child's teacher, learn about the school's curriculum, goals, and their daily schedule. It is also a great chance for you to raise any questions you may have.

很快地開學已經三週囉!我們很開心看到孩子們快速的適應能力! 九月份,我們將舉行家長座談會。家長們可藉此機會了解您孩子本學年的 學習內容與目標,以及了解班上老師的教學風格。若您有任何問題也歡迎 當天直接詢問班上老師!我們誠摯地邀請所有家長前來!

Dates日期:

9/4 Nursery Yellow & Preschool 小黃班&中班

9/5 Nursery Blue & Kindergarten 小藍班&大班

9/6 Headstart 幼幼班

Time 時間:

9:00 AM-10:00 AM

Where地點:

Smart Start 各班教室

Parent Volunteer

We are looking for mommies and daddies who are interested in having special activities within your child's classroom (stories, cooking, crafts, games, ect). We will be sending out a sign up sheet during orientation! Times and days will be arranged by the office for you to come in! (The school will provide the necessary materials, if needed)

歡迎各位家長至您的孩子班上帶活動!說故事、小遊戲、勞作、烹飪 等等都非常歡迎!若您有興趣參加請於家長會當天填寫單子,老師將 會再與您確認時間。若您有需要任何材料,學校將會提供!

Group Circle Time

Tuesday mornings 8:45 – 9:00 am our whole-school will be joined together! Don't miss out on the fun.

每周二早上 8:45 - 9:00am 為全校性的團體Circle Time時間! 請各位小朋友準時前來不要錯過囉!

Important Dates:

Orientation Days 家長座談會	9/4–9/6
Earthquake Drill 地震演習	9/19
Moon Festival Holiday No School 中秋節連假	9/24
Fire Drill 火災演習	10/4
Double Tenth Holiday No School 雙十節假期	10/10
Trick-or-Treat 萬聖節活動	10/26

Group Story Time

Once every 2 weeks, 8:45 - 9:00 am, the classes will rotate.

Kindergarten & Preschool: start from 9/13 Headstart, Nursery Blue &

Nursery Yellow: start from 9/20

每雨週的早上 8:45 - 9:00 am

將有團體說故事時間!

大班和中班; 9/13起

幼幼班、小班 : 9/20起

Great News!! We have updated our library collection with brand new books for teacher to read to the kids as well as our in school library collection which will be held every Tuesday afternoon! Please remember to return the library book every Monday from the week before!!

好消息!本學期我們新進了一批圖書!

老師們有更多選擇可藉由讀本教導孩子!孩子們也 將於每週二於學校圖書館借回小書與家長們一起閱 讀與分享。請別忘了讓您的孩子於每週一將小書帶

回學校!

Halloween Party 萬聖節活動

Get ready for our annual Halloween Party and trick-or -treating! We will all be dressed in costumes, have performances and of course candies for everyone! We will send out more information close to the day.

Date: Friday, 26th Oct. **Time**: 9:00am—10:30am Place: Smart Start &

surrounding shops

Who: All students, families

& friends

準備好迎接一年一度的萬聖節活動了嗎?萬聖節當天邀請各 位爸爸媽媽們盛裝出席!當天我們將會有校內表演以及不給 糖就捣蛋的遊街活動!我們邀請各位家長空出當天早上時間 與我們一起慶祝萬聖節活動!

日期:10/26星期五

時間:9:00am-10:30am

地點:校園及附近商店

對象:全校小朋友及家長

